
Emneevaluering GEOV101, H20 
 

 

Hvilket semester er du på?  

 

Hva er ditt kjønn?   

 

Er du ...? 

 

Er du ...? - Annet 
 

Hvilke andre emner har du tatt dette semesteret?  
• KJEM100 MAT101 

• MAT111, INF100 
• KJEM100, MAT101 
• MAT105 og KJEM100 
• KJEM110, MAT101 
• KJEM100 og MAT101 
• MAT101 og KJEM100 
• kjem100 og mat101 



• Mat101 og Kjemi100 
• Matte 101 og kjem100 
• KJEM110 og MAT101 
• MAT105, KJEM100 
• Mat111 INF100 
• MAT111, INF100 

• GEOV101, KJEM100, MAT101 
• Kjem100 og mat101 
• MAT101, KJEM100 
• Kjem100 og Mat101 
• kjem100, mat101 
• MAT101, KJEM100 

• MAT111, INF100 
• Mat101 og kjem100 
• mat 101, kjem 100 
• KJEM100, MAT105 

• GEOV101 
• Kjem100 og mat105 
• KJEM100, MAT101 

• MAT101, KJEM100 
• KJEM110 og MAT101 
• Kjem100, Mat101 
• INF100 og MAT111 
• MAT105 og KJEM100 
• KJEM100 og MAT101 
• mat101 kjem100 

• Mat101 og KJEM100 
• MAT101, KJEM100 
• ingen 
• Kjem100 og mat101 
• MAR111, INF100 
• Mat111, INF100 

• kjem100 og mat101 
• INF100 MAT111 
• Geov101 mat101 kjem100 
• KJEM100 og MAT101 
• kjemi, matte 
• mat111, geov101, inf100 
• KJEM 100, MAT101 

• MAT105, KJEM110 
• . 
• MAT111, INF100 
• ingen 
• Mat101,Kjem100 
• mat111, inf100 
• Kjem100 og Mat101 

• mat101 og kjem100 
• Kjem100 og mat101 

• MAT111 & INF100 
• Kjem100 og Mat101 
• Geov103, inf100 
• GEOV101, GEOV110, GEOV217, KJEM100 

• kjem110 mat101 
• mat111 inf100 
• Phys113 og Inf100 
• kjem110 og mat101 
• KJEM100 mat101 
• mat 111 og inf100 
• MAT101, Kjem100 

• MAT101 og KJEM100 
• Kjem 100 og mat 101 



• Geovitenskap 
• INF100, GEOV103 
• MAT101 og kjem100 
• Mat101, kjem100 
• mat101 og kjem100 
• Mat101, kjem100 

• KJEM110 og Mat105 
• MAT111 og INF100 
• MAT111, INF100 

 

 

Hvor mange arbeidstimer utgjør en normal arbeidsuke for deg som 
fulltidsstudent?  

 

 

 

Hvilke av de følgende læringsaktivitetene gav best læringsutbytte i dette 
emnet? (Du kan velge flere alternativer) 

 



Hvilke av de følgende læringsaktivitetene gav best læringsutbytte i dette 

emnet? (Du kan velge flere alternativer) - Annet? (Spesifiser) 
• Hadde det vært noen frivillige quizzer eller noe fra boken hadde dette vært et prima læringsutbytte 

slik at man enklere kan lære og henge med da man har kjemi og matematikk som to andre 
krevende fag som stjeler mye(!!) tid 

 

 

Hvordan deltok du på forelesningene? 

 

Hvordan deltok du på forelesningene? - W) Annet: spesifiser 
• Fysisk når det kunne gjøres, digitalt når det ble påbud om det 
• Fysisk i starten, digitalt etter innstrammingene 



Hvordan forventer du at undervisere (foreleser, øvelsesleder, 

undervisningsassistenter, etc.) skal legge til rette for læring? (velg gjerne flere 
alternativer) 

 

Hvordan forventer du at undervisere (foreleser, øvelsesleder, 

undervisningsassistenter, etc.) skal legge til rette for læring? (velg gjerne flere 

alternativer) - ) annet ..... 
• legge ut tileggsnotater og videoer angående emnet. 
• Spesielt han vi har hatt de siste forelesningene i isbreer og massebevegelse ga oss mutnlige cazer, 

«hvor gammelt er dette» osv, og forklare etterpå hvirdan. Det gir oss et persoektiv på hva han vil 
bi skal kunne, og hva vi da må lese på. Atle var også veldig flink med å ha noen quizzer i starten av 
forelesningene for å teste oss 

 

 

Hva forventer du at tilbakemelding skal innebære? (velg gjerne flere 
alternativer) 

 



 

 

Er det forkunnskaper du har savnet?   

 

Er det forkunnskaper du har savnet?   -  Ja (hvis ja, spesifiser) _____    
• Skulle ønske jeg hadde geofag på VGS 

• Brukes av og til utrykk som ikkje er kjent og sol ikkje blir forklart 

• Kjemi hadde det vært fint å kunne fra før 
• R2 
• alt 
• Hadde nok vært greit med geo-fag på videregående, men er også veldig fint at det ikke er et krav. 

Hadde nok gjort matte-emnet lettere om man hadde hatt R-matematikk fra før av, men samtidig så 
går det greit uten. 

• Hadde ikke geofag, så mye nytt i år 

• Havnivåendringer: Savnet mer midlertidige havnivåendringer, som f.eks en sterk la nina 

I hvilken grad har du kunnet relatere innholdet i emnet til andre 

sammenhenger utenom studiet (f. eks. nyheter, arbeidsmarked, 
fritidsaktiviteter)? 

 



 

 

Hvordan har COVID-19 innvirket på ditt læringsutbytte i dette emnet (for 

eksempel fysisk vs. digitale forelesninger/seminarer), muligheten til å 
samarbeide med andre, hvordan fungerte digitale forelesninger i Aud 1/Aud A 

(videonotat) etc?  
• Veldig fornøyd med at vi har hatt forelesninger fysisk i dette emnet. Dette har hjulpet mye. Merker 

at det er kan bli tyngre å følge med på undervisning via zoom.  
 
Muligheten for å samarbeide med andre har likevel vært dårlig på grunn av covid-19. Har jobbet 

med studenter som har på samme faddergruppe, men har ikke blitt veldig godt kjent med 
medstudenter utenfor egen faddergruppe (andre geologistudenter på første semester). 

• Vanskelig å få inn og notere når du ikke møter opp fysisk og lett å miste fokus. Digitale 
forelesninger funker bra, men det sitter seg mer når du møter fysisk. 

• Synes dere har funnet gode løsninger på dette, men det har helt klart påvirket læringsutbytte og 
ikke minst motivasjon. Man blir slapp av å ha undervisning hjemme flere dager i uken. Heldigvis går 

det an å møte klassekamerater og jobbe sammen med de, som både har hjulpet på motivasjon og 
på innsats.  
Men det er ikke noens feil, synes uib har vært gode på å finne alternative løsninger. 

• Vanskligere å følge med på videonotat 
• Grunnet Covid har det vært lite mulighet til samarbeid i dette emnet.  

Digitiale forelesninger har vært helt greit, men kvaliteten på kameraet i Aud 1 burde bli bedre, da 
det ofte er vanskelig å se, samtidig som sliden i det ekstra vinduet henger etter/foran foreleser som 

snakker. Da klarer man ikke se hva han/hun snakker om. Synes i den sammenheng zoom var bedre 

å følge digitalt. 
• Litt kjipt å måtte ha zoom-forelesning, men vart utført på best mulig måte. 
• Videonotatene er dårlige MTP at det er forskjell mellom video og det som skjer på lysarkene. Det er 

utrolig vanskelig å fokusere på Zoom, dette tror jeg mange mener. det har dessverre vært dårlig 
med samarbeid mellom oss studenter pga COVID-19 

• Synes det har fungert greit 

• Det har været svært at skulle starte, når man ikke kunne have nogen social kontakt med andre. 
Har gjordt det svært at forstå undervisningen og holde fokus, når det var over zoom. 

• Mindre samarbeid 
• Har vært noen tekniske problemer, noe som er veldig tåpelig og dumt at uib ikke klarer å fikse. 

Synes det har vært dumt at vi ikke kan samarbeide med andre i så veldig stor grad da dette går ut 
over det sosiale. 

• Det har vært særdeles vanskelig å holde en strukturert fremgang. Digitale forelesninger har vært 
utfordrende, men kvaliteten på digitale forelesninger fra auditorium har stort fungert godt. Jeg får 
personlig stort utbytte av kollokviegrupper, og har savnet dette veldig mye dette semesteret. 

• Ikke like lett å samarbeide, lite sosialt. Mye digitalt, men har vært ok 

• Videonotat/zoomforelesninger har vært vanskelig å komme seg gjennom. Er ikke like motiverende 
som fysisk oppmøte. Fysisk oppmøte på seminar er derimot unødvendig. Varer såpass kort tid at 
zoom med Bjørn hadde holdt for alle. 

• Det har gjort meg litt deomotivert når det kommer til å bare være hjemme, og ikke på skolen. 
• mye mindre sosialt som gjør det vanskeligere å bli kjent med folk og samarbeide eller generelt sett 

arbeide med studier sammen. Det går fint for meg med digital forelesning men ville gjerne hatt 
fysisk oppmøte på seminar hver gang og slikt 

• Liten mulighet for fysisk samarbeid med andre. Digitale forelesninger har fungert veldig greit. 
• Skolen har ikke vært helt forberedt på den helt nye standarden så det var en del feil. 

Digitale seminarer og forelesninger fungerer mye verre enn fysisk oppmøte. 

• Vanskelig å gjøre ting ilag, får sjelden tak i stort nok grupperom. Vi booker også rom i helgene og 
da er det bare 3 rom på høytek vi kan bruke 



• Har vært kjedelig å måtte sitte hjemme mye å jobbe. Hadde nok fått mer ut av å jobbe mer med 
medstudenter. 

• Syntes det fungerer veldig bra, og er supert at man kan se forelesningene i etterkant. Litt dumt de 
gangene man skal se forelesning på videonotat, og er den delen av skjermen som skal vise 
presentasjonen svart, slik at man ikke får sett lysbildene mens foreleser snakker. 

• Har påvirket ved at det er vanskelig å sette seg ned hjemme og jobbe skikkelig med faget. 

Foretrekker å være på skolen og ha forelesninger. Digitale forelesninger fungerer bra men 
foretrekker fysisk. 

• Skulle gjerne diskutert mer fagstoff med andre studenter 
• Vanskeligere å følge med når det er digitalt men bra å ha muligheten. Virtuelt ingen samarbeid?? 
• Det fungerte bedre enn i andre fag iallefall 
• Forelesninger digitalt har til tider fungert veldig bra, mens noen ganger har foreleserne ikke hatt ork 

til å få de digitale forelesningene til å fungere - tenker da på de gangene powerpointen til 
forelesningen ikke vises på videonotat. Det var heller ikke god nok kvalitet til å kunne se 
powerpointen på live videoen. 

• Negativt når det kun står på egen motivasjon 

• Synes digitale forelesninger fungerer bedre enn fysiske 
• Det har vært vanskelig å motivere seg når man sitter hjemme med digital undervisning. 

Forelesningene digitalt har fungert bra, men savner å kunne stille spørsmål til foreleser. Det er også 

vanskelig å ikke samarbeide med andre da vi ikke kan møtes så mye pga. kororna. Jeg tror at 
formen jeg har sett forelesningene på ikke har hatt så mye å si, men at jeg ikke har møtt 
medelever å kunne diskutert temaer med de tror jeg har gjort at motivasjonen og interessen synker 
litt i emnet. 

• Jeg vet ikke om hvordan det ville vært uten COVID-19 så det er vanskelig å svare på det. 
• Det har svekket veldig på motivasjonen og psyken, som eg er redd kommer til å påverke 

sluttkarakter 

• Jeg har opplevd det å ikke ha så mye fysisk undervisning eller mulighet til å bli kjent og samarbeide 
med medstudenter som svært utfordrende også faglig. 

• Påvirket minimalt med tanke på at jeg kunne det meste vi gikk igjennom fra vgs og dermed hadde 
det ikke så mye å si om det var fysisk eller digital undervisning. Men digital undervisning grunnet 
Covid-19 er generelt mye tyngre enn å følge med fysisk 

• har funket greit, men videonoat har vært litt dårlig 

• Zoom var bedre løsning for forelesning enn videonotat. Videonotat var træg og mer distant fordi 
man kunne ikke bruke chat hvis man hadde spørsmål eller kommentar 

• Det har gått bra, problemet ligger mer i de andre fagene man må ta, og at det ikke er så lett å 
samarbeide. 

• Ser klassen veldig sjeldent, og er vanskelig med fysisk gruppearbeid/samarbeid, noe av det jeg 
lærer mest av. 

• Krevende, med tanke på at zoom ikke alltid funker som det skal, og at det fort blir vanskelig å 

motivere en selv når man bare sitter foran en skjerm en hel dag.. 
• Tror fokuset mitt hadde vært litt bedre dersom det ikke var covid-19, ettersom jeg synes det er/har 

vært større risiko å komme på forelesning enn seminar. Videonotatet er ikke optimalt for å få med 
seg ting ettersom powerpointen henger noe etter på delt skjerm, og kameraet er ikke innstilt slik at 
man får med seg hele lerretet. 

• De digitale undervisningene var bra lagt opp og gjennomført, men det har vært vanskelig å følge 
med pga det å sitte å se på en pc hele dagen er ikke det mest motiverende. De fysiske 

undervisningene var bra! 
• lite samarbeid med andre 

periode men ikke kunne møte opp på skolen  
seminar var annen hver uke på zoom 

• Korona har hatt negativ innvirkning forbmeg indere emnet. Tror ved å være mere fysisk tilstede 
hadde jeg fått mere utbytte og lært mer. Mye av lærings-tiden går til teknologiske problemer, f.eks. 

Zoom henger etter osv. 
• Jeg syns digitale forelesninger har funket bra, men blir ikke alltid like lett å få hjelp om det er 

spørsmål man lurer på 
• Dårlig, det beste for meg er å møte opp fysisk, digital undervisning funker ikke for meg. 
• digitale forelesninger funker 
• Jeg tror at hvis det var slik at man hadde muligheten til å samarbeide hadde jeg iallfall vært mer 

sikker på arbeidet mitt for da hadde man fått diskutert med andre. Digitale forelesninger fungerte 

helt greit. 



• Av og til fungerer ikkje utstyr skikkeleg og vi får ikkje med oss innhaldet viss vi følgjer med digitalt 
når slike ting skjer. 

• vanskeligere å gjøre en innsats kun hjemmefra 
• Syntes digitale forelesninger og seminarer funket ypperlig. 
• Har gjort ting ekstra komplisert og gjort sammarbeid ummulig, men vet ikke siden har aldri gått på 

UiB i tider hvor det ikke var COVID-19 

• digitale forelesningen fungerte bra 
• Jeg synes det har vært vanskelig. Det er lettere å lære når jeg har vært på fysiske forelesning. 
• Digitalt fungerer, men dårligere. Mindre sosialt og det er ingenting på en pc-skjerm som holde på 

fokuset. 
• Liker best å møte fysisk, men er magisk at forelesningen ligger ute på opptak slik at jeg kan gå 

tilbake og se på nytt og skrive notater 

• Covid har gjort studenthverdagen drit. Det suger å ikke kunne dra på forelesninger og alt må være 
digitalt. Av og til er det tekniske problemer med å se forelesninger på videonotat der bilde fra pcen 
(til foreleser) ikke vil fungere 

• Jeg har kun deltatt digitalt, både forelesninger og seminar og syns det har vært helt ok. Har tatt 

faget før så jeg hang greit med. Tror det hadde vært værre om jeg ikke hadde tatt faget før. 
• Skulle gjerne vært der fysisk pga det lærer jeg bedre av. Alikevel kunne det ikke bli, og faget ble 

håndtert bra med tanke på situasjonen. 

• dårlig kamera i aud1 har ødelagt en del, også i andre emner. Vanskeligere å ta til seg stoff via nett, 
lite samarbeid med andre 

• digitale seminar var ikke så bra 
• Jeg føler at muligheten til å samarbeide med andre har blitt vanskeligere nå pga. korona. Dette er 

nok fordi seminarene har vært mye digitalt. Jeg føler at de digitale undervisningene har fungert 
(zoom), men foretrekker fysisk oppmøte. 

• Blitt veldig redusert med å jobbe med andre i dette faget. På seminarene så er alle litt beskjedne, 

så ingen blir skikkelig godt kjent med andre, og dermed, i mitt tilfelle, tør ikke å spør om hjelp av 
medstudentene mine. 

• Har gjort at man må lære seg mye selv og at man ikke blir kjent med medstudenter 
• har stort sett fått meg til å være digitalt og har minket muligheten til å sammarbeide. digitale 

forelesninger funket bra når det funket, men powerpointen og video av foreleser var nesten alltid 
desynkronisert med så mye som et minutt forskjell, så det gjorde det vanskelig å vite hva på for 

eksempel bilder foreleser snakket om. Bilde kvalitet var og for lav til å se på powerpoint gjennom 
den og du kunne bare se 2/3 av den. av og til var lyd foran eller bak bildet og 

• Covid har selvfølgelig gjort ting litt mer komplisert. Er veldig greit at man har fulgt retningslinjer og 
hatt digitalt i de periodene det var mest smitte. Streaming-forelesning fra Aud1/AudA har vært litt 
frem og tilbake med tanke på kvalitet, noen ganger er det nesten ikke mulig å se eller lese hva som 
står nede på forelesningen, slik at man bare må høre etter og heller se det opp igjen etter om man 
vil notere. Det er ikke et altfor stort problem, men er samtidig veldig greit å ha kvalitet på de 

digitale forelesningene. 
Seminar har stort sett gått fint m.t.p covid, men noen seminar mener eg heller kunne blitt holdt 
bare digitalt, siden det ofte ble slik at man møtte opp på skolen for å bli introdusert til neste 
oppgave og sendt avgårde. Seminar digitalt har fungert bra synes eg, blir selvfølgelig ikke like mye 
samarbeid, men føler kanskje det er en pris å betale for situasjonen vi er i. 

• Skulle gjerne dratt på faglig sosiale ekskursjoner, men utenom det har ikke COVID innvirket noe 
særlig. 

• Covid-19 har gjort at jeg ikke kan møte opp fysisk på skolen, selv om jeg lærer best ved å gå på 
forelesning. Det har vært umulig å lære å sammarbeide, pga. ingen nærkontakt. Digitale 

forelesninger i aud1/-A har gått veldig bra. 
• Jeg sliter med å følge med digitalt, blir lett distrahert når jeg ikke er fysisk i forelesningene. Covid 

har også hindret muligheten til å bli kjent med resten av klassen og gjort studiehverdagen mer 
ensom og hindret godt samarbeid. Jeg har hatt veldig dårlig læringsutbytte i forhold til ønsket p.g.a 

corona 
• Ikke påvirket meg så mye i dette emnet siden det er mest innføring. 
• Man lærer selvsagt bedre fysisk enn digitalt. Jeg merker jeg har en tendens til å zoone ut, og se 

andre veier og koble av når det skjer digitalt. Og det vil jeg tro er forhikdet jeg har til pc’en. At hvis 
jeg ikke skriver på den i et dokument, brukes skjermer til avkobling og film. Jeg har prøvd å notere 
samtidig for å holde fokus, men det gjør det nesten verre da jeg enten ikke ser powerpointen, eller 
ikke rekker og skrive ferdig og blir oppgitt av det. Men det er absolutt ikke foreleserenes feil. De 

prøver å stille spørsmål så vi kan prate innimellom osv, og har virkelig gjort sitt for å dra oss inn 
igjen. Så all skryt til dem! Ig jeg tror nok vi har fått samarbeidet mye mindre enn hva de originalt 



ønsker for oss. Og jeg er heldigvis blant dem som både fungerer godt i gruppe eller selvstendig og 
har ikke plagdes med dette 

• Er en introvert, så har ikke vært for ille. 
• Muligheten til å treffe andre 
• Det har ødelagt litt dessverre, har ikke klart å gå på like mange forelesninger som jeg skulle ønske. 
• Blitt tyngre å få med seg stoff digitalt, bedre med fysisk oppmøte 

• COVID-19 har gjort det ekstremt vanskelig for meg å være produktiv i emnet. Jeg får best 
læringsutbytte av å sitte på lesesal og jobbe, samt ha fysiske forelesninger/grupper/kollokvier. Med 
en gang ting blir digitalt mister jeg konsentrasjonen veldig, særlig når man blir oppfordret til å delta 
digitalt hjemmefra. 

Hvilke(n) undervisningsaktivitet(er) mener du har bidratt mest til læring i dette 
emnet? [Spesifiser og gi begrunnelse] 

• Forelesning og Seminar. 
 

Funker bra å få seminaroppgaver for å lære seg enda bedre det som har blitt gjennomgått på 

forelesning. 
• seminaroppgaver føler jeg gar bidratt mest 
• Egentlig egeninnsats og seminar, som på en måte har tvunget oss til å sette oss inn i temaer. 
• seminar fordi da får man tilbakemelding 
• Seminaroppgaver, da du får arbeidet aktivt med pensum. 

• Forelesninger og Seminaroppgåver, god kvalitet på forelesning, og lærerikt å utføre eigen 
semniaroppgåve. 

• Seminaroppgavene har vært gode. det har vært en mulighet til å ta seg god tid til å fordype seg i et 
emne. 

• langsvarsoppgaver 
• Der har ikke været nogen 
• Seminar oppgaver 

• Forelseningene har vært veldig hjelpsomme med å gjennomgå pensum. Samtidig har seminarene 
hjulpet for å lese litt pensum og systimatisere informasjonen. 

• Seminaroppgaver med langsvar, dette gir mulighet til drøfting og er en god måte å forstå stoffet 
dypere. 

• Seminaroppgavene, for da måtte vi jobbe med stoffet for å få det til, og det jeg har gjort oppgaver 
til husker jeg bedre 

• fysisk forelesning eller lesing på egenhånd 

• Seminar, siden da jobber man med spesifikke temaer og lærer bra. Men samtidig kjedelig når man 
ikke får god kjent første gangen, og man selv føler man har gjort det veldig bra, og jobbet hardt. 

• forelesningene 
• Seminar har bidratt mest til læring, for man må gå dypere inn i stoffet. 
• Møte fysisk og snakke med medelever om emnet. 
• quiz 

• Seminarer. Lærer godt av seminaroppgavene, ettersom jeg da leser stoffet grunndig. 
• syntes seminaroppgavene er bra 
• Forelesninger og seminaroppgavene 

 
Fordi vi blir på et vis tvunget til å jobbe med faget. 

• Forelesning, eneste og beste muligheten 
• Fysisk forelesning i aud 1 /A 

• Seminaroppgavene og forelesning 
• Synes forelesninger der jeg har notert har bidratt mest til egen læring, men seminaroppgavene har 

hjulpet til en viss grad 
• forelesning 
• Langsvarsoppgaver - fordi da leter man etter relevant informasjon 
• Seminaroppgavene da vi må bruke egne ord og bearbeide stoffet for å kunne sette sammen en god 

tekst eller godt planlagt tankekart. Spesielt i et tankekart må man ha forstått emmnet og 

sammenhenger for å kunne lage et godt og brukbart tankekart. 
• Forelesningene, fordi der hadde en muligheten til å se de på nytt ettersom en ikke fikk med seg alt. 
• Undervisninger med gode powerpointer som foklarer bilder har vært best 
• Langsvarsoppgaver, da det å skrive disse har gjort at jeg ikke bare må se på enkeltkomponenter i 

pensum, men også på hvordan komponentene fungerer sammen. 



• Seminarene har bidratt mest fordi oppgavene fra seminarene har gjort at man må tenke mer over 
pensum 

• langsvarsoppgaver og quiz. 
• Seminar oppgaver, aktiv læring på egenhånd 
• Skrive seminaroppgaver, vet at man må bruke boken og lete godt. Ved tilbakemeldinger. Ellers 

forelesningene! 

• seminar 
• Kollokviegrupper på privat initiativ 
• Jeg mener seminaroppgavene har bidratt mest til læring, fordi det gjør at man må sjekke at man 

kan det man har lært i forelesningene. 
• Seminaroppgavene har bidratt mest til læring fordi spesielt i langsvarsoppgavene har jeg jobbet 

hardt med å finne den informasjonen jeg trengte for å gi et bra svar, og dermed leser kapitlene 

bedre. 
• seminar 
• Forelesningene med PowerPoint. Det å være i forelesning og lære om stogge for deretter å skrive 

ned og oppsummere fra timene og PowerPoint. 

• Langsvarsoppgaver, her er jeg selv nødt til å finne info og forstå innholdet 
• forelesning og seminar 
• ingen, følger bare med på forelesninger 

• Tror seminarene har bidratt til mest læring. For da lærer man seg temaer godt, og gjerne husker 
det i ettertid. 

• Seminar, sidan vi treng å øve på stoff for oppgåvene 
• seminaroppgavene 
• Tankekart var en meget tidkrevende, men nyttig prosess. De satte ulike temaer i system for meg. 

Vil garantert bruke dem til eksamensforberedelse. 
• Standard forelesning gir mest utbytte, men balangsen mellom undervisningaktiviteter er bra. 

• forelesninger, seminaroppgaver 
• Seminaroppgaver med tankekart.  

 
det blir en relativt fri form for fremstilling av akkurat det vi selv mener er viktig 

• Seminar og kolokvie 
• Forelesningene, jeg har lært mest og når de er på video er det lett å ta på pause om ting går for 

fort 
• Forelesning hvor jeg kan møte fysisk da jeg ikke har noen distraksjoner 
• Forelesninger, utrolig gode forelesninger og forelesere! 
• Skriving av langsvar seminar oppgaver, får meg til å lese igjennom kapitler i boken flere ganger. 
• quizene har vært bra 
• forelesninger 
• Seminaroppgavene har vært en viktig del for læring i emnet. Det har hjulpet meg på å holde meg 

oppdaterte innenfor de fleste emnene vi har vært igjennom. 
• Det meste er fysisk oppmøte på forelesninger. 
• Seminaroppgavene og at PowerPointene legges ut 
• forelesninger, foretrekker å høre på ting 
• Quiz på seminar har fått meg til å måtte prøve å huske på hva vi hadde hatt om i større grad. 

Repetisjonen har vært bra for å lære stoffet. 
Langsvar har også vært bra. 

• Forelesninger. Forelesere kommer med relevant informasjon for hvert emne de erfaringsmessig 
mener er viktigst 

• Seminar oppgaver har gjort at jeg har lært mye, på best måte, for da har jeg måttet fordype meg i 
kapittlene, men også forelesning er lærerikt 

• Skoleoppgavene fordi jeg lærer mest ved å løse oppgaver 
• Seminaroppgavene der vi ska skrive langsvar gir mye læring fordi man må lese seg godt opp på et 

stoff for å skrive en god oppgave. 
• Langsvar i seminaroppgavene. Jeg er mye mere teoretisk enn visuell. Jeg lærer best av å notere og 

ikke tegne. Så tankekartene mine ble mest stikkord enn tegning, og fikk en del kommentarer på 
dette. Men valgte å fortsette med det jeg gjorde, for hvis ikke har jeg ikke læringsutbytte av det. 
Så det tror jeg man kan obse litt på. At man godkjenner selv om det er lite tegninger ettersom noen 
bare ikke lærer av tegninger og bilder, men trenger den dypere forståelsen. 

• Quiz, er en veldig fin måte å lære ting på. 

• Vanlig forelesning 
• Seminaroppgavene siden det er mer eller mindre det eneste vi har fått tilbakemelding på. 



• Seminar, fordi da jobber man med stoffet 
• Jeg har fått veldig utbytte av langsvarsoppgavene. Det har gjort at jeg virkelig har fått satt meg 

ned og konsentrert meg. 

Hvilke(n) undervisningsaktivitet(er) mener du har bidratt minst til læring i 
dette semesteret? [Spesifiser og gi begrunnelse] 

• Alt hjelper, så setter pris på all aktivitet som blir satt opp 
• usikker 

• Tankekart, av egen grunn. Vet det er en god læringsmetode for mange, men ikke for min del. 
• vet ikke 
• digitalt seminar 
• Digitale seminarmøter, vanskelig å motivere seg. 
• De forelesningene som bar har vært på zoom har gitt veldig Løite utbytte. 
• tankekart 
• Der har ikke været nogen 

• Kanskje quizene 

• Det er ikke alle forelseningene jeg får like mye ut av avhengig av forelseseren. 
• Digitale forelesninger, med direkte opplesning fra presentasjon. Dette kunne gjennomføres på 

egenhånd, og gir lite dybdeforståelse. 
• Forelesning på zoom, vanskelig å holde konsentrasjonen 
• Fysisk seminar 

• Kanskje undervisning i plenum, vanskelig å følge med. 
• seminaret er praktisk for læring, men vi gjør veldig lite skolearbeid her da dette er en av de få 

dagene i uken vi er på skolen og dermed kun er sosial og snakker vekk hele seminaret, så det går 
på vårt eget ansvar 

• Det er ingen undervisningsaktiviteter som har bidratt lite til læring. 
• Seminar grupper. Ikke oppgavene, men selve oppmøte til seminarene. 
• fysisk seminar. stort sett har det ikke skjedd noe og vi blir sittende som potetsekker også plutselig 

kan vi gå. Liten vits i å komme på skolen og kun delta i navneoppropet liksom 
• Har ingenting her 
• Er ikke noe som jeg kommer på 
• Forelesninger på zoom. Er på et vis litt vanskeligere å følge med og ikke bli forstyrret av andre ting. 

• Seminar 
• Seminar, har ikke følt at vi lærer noe nytt 
• Samme som over 

• For min del bidro langsvarsoppgavene minst for læring ifht pensum, men lærte mye om kildebruk 
og hvordan vi bør strukturere tekstene til en eksamen 

• seminar på zoom 
• Quiz - Får helt jernteppe når jeg får flere alternativ 
• Quizene i seminaret. De er veldig kjekke for å finne ut hvordan man ligger an og hva man har fått 

med seg, men de er mer en evaluering av det, og bidrar ikke veldig mye til videre læring. Jeg likte 

de veldig godt likevel, for det gir en pekepinn på om jeg må jobbe mer i emnet eller ikke, og hva 
jeg eventuelt må bli bedre på. 

• Seminar oppgavene var gode, og hjalp med å få inn stoffet, men det var mest på egenhånd. 
• Seminar 
• Tankekart, bare fordi det ikke er den beste måten jeg personlig lærer på. 
• Kollokvier i Kjem100 og MAT101 har vært svært hjelpsomme med å øke forståelsen for emnet 
• ett tankekart gir meg ingenting 

• Digital forelesning, problemer med video, ingen mulighet for å stille spørsmål 
• Tankekart. Jeg liker tankekart, men når man må følge så mange krav mister det litt læringsevnen 

for meg. 
• zoom 
• Zoom møter 
• Synes oppgaver i emnene og seminaroppgavene er de som gjør at jeg lærer mest i alle emnene. 

Forelesning kan hjelpe noe, men det beste er alltid å gjøre selv for å lære. 

• Zoom forelesninger fordi jeg klarer ikke følge med på pc 
• forelesning på zoom 
• Seminarene, mtp tankekart. 
• Tankekart 
• seminar 
• gruppe, ingen gruppearbeid 



• Vet ikke 
• Digital undervisning, eigentleg berre fordi det av og til ikkje fungerer ordentleg 
• forelesningene 
• Syntes quiz'ene ble noe heseblesende, da det var en tidsgrense på å fullføre. Det ble mer 

stressende enn lærerikt. 
• Ideen om å lage tankekart på seminarer er smart, men istedetfor å la studenten lage optimalt 

tankekart for seg selv, må man lage det etter lærerens krav, fokus blir da på å få godkjent og følge 
lærerens krav istedetfor å lage noe som kan hjelpe individet mest mulig. 

• seminarer 
• Langsvarsoppgaver 

 
Jeg synes flere av langsvarsoppgavene på seminar har vært store oppgaver som har vært vanskelig 

å formulere i en kort tekst på mindre enn 600 ord. Føler ikke jeg faktisk har klart å forklare 
ordentlig 

• Zoom forelesning. Og oppgaver i et fag vi har ukentlig innlevering i. 
• Har jo bare hatt seminar og forelesning, men jeg må da si tankekartene på seminarene. Jeg lærer 

bedre ved lesing, notering og diskusjon 
• forelesning over zoom, har for mange distraksjoner 
• Jeg syns seminarene burde oppdateres. Syns det er unødvendig og en dårlig læring å lage 

tankekart, lærer mye mer av å måtte lese og skrive en tekst, eller ta en quiz. 
• Var ikke noe spesielt som bidro til lite læring. 
• seminaroppgave som har tatt lang tid, gjør at man ikke får lest andre deler av pensum 
• seminar på zoom 
• Forelesninger som har blitt gitt på zoom har kanskje ikke vært like gode som de som har vært 

fysiske. 
• vet ikke 

• Forelesningene på zoom 
• tankekart, er ikke god på det så hjalp meg ikke mye 
• Tankekart har ikke vært det beste for min egen del. Er en fin måte å fremstille hvert tema på, men 

tror nok ikke det funker for alle. 
• Tankekart. Helt unødvendig aktivitet som tar opp alt for mye tid i forhold til læringsutbytte. Dette er 

en gammel studieteknikk som kun er til hjelp for enkelte (de færreste). Det burde ikke være 

obligatorisk innlevering på en studieteknikk, da alle lærer på forskjellige måter. 
• Ingen 
• Zoom forelesninger, fordi jeg mister konsentrasjonen 
• Ingen 
• Quizene var de verste. De var ufattelig konkret, og vi hadde ikke resultatet etterpå. Så quizen bare 

forsvinner. Hadde vært greit å kunne sett tilbake på dem fir å øve 
• Er ikke sikker. 

• Usikker 
• Er ikke godt å si. 
• Vet ikke 
• Tankekart har ikke vært særlig effektivt for min læring 

Hvilke andre aktiviteter vil du konkret foreslå for å forbedre læringsutbyttet? 
[Spesifiser og gi begrunnelse] 

• Kollokviegrupper?? 
• usikker 

• Kommer ikke på noe 
• vet ikke 
• Muligheten til å bruke mer pensum en boka under seminaroppgavene, slik at man kan få litt 

bredere kompetanse. 
• At det blir lagt opp til meir diskusjon mellom medstudenter. 
• Har ikke noen gode forslag. 
• mer praktisk/lære i naturen. 

• Der har ikke været nogen 
• Kanskje mer samarbeidsøvelser, men det gikk jo ikke pga korona 
• Til vanlig er det jo flere sosiale aktiviteter i dette emnet, noe som jeg tror ville forbedret 

læringutbyttet og vært veldig gøy. Men dette er jo ikke mulig å gjennomføre på grunn av covid. 
• Varierte læringsformer, slik som; diskusjonsgrupper/forum, prosjektoppgaver i grupper, digitale 

samhandlingsplattformer og mer praktisk orientert læring. 



• Vet ikke, kanskje en gruppeoppgave 
• kollokvier eller ekskursjoner for å få fysiske eksempler på det vi lærer om 
• Mere oppgaver som er relatert til eksamen. 
• bare generelt sett å møtes å jobbe med faget, men det trenger ikke være noe arrangert. Eventuelt 

en arrangert gruppetime i uken hvor man frivillig kan komme å jobbe med faget 
• Kollokviegrupper 

• Bedre utvalg av oppgaver og hjelpemidler til emnet. 
• mer konkret gruppearbeid. nå har vi egentlig bare jobbet hver for oss 
• Har ingenting her 
• Er ikke noe som jeg kommer på 
• Vet ikke 
• Mer kollokviegruppebasert læring. (forstår i år) 

• --- 
• Ha små kollokviegrupper der vi kan samarbeide 
• Vet ikke 
• Samarbeidsgrupper som kan lese og gjøre oppgaver sammen 

• Ikke noe spesielt 
• Kanskje en aktivitet der man skal diskutere noe muntlig med hverandre. Jeg lærer mye av å 

diskutere og forklare med og for andre. Enten at vi bruker litt av seminaret på å diskutere i 

grupper, eller har egne gruppetimer/kollokvier. Vi kunne da også f.eks. diskutert mer konkrete 
eksempler for å se om vi kan kjenne igjen det vi har lært mer praktisk. 

• Har ingen 
• Powerpointene har bestått av veldig mye bilder som gjør at når me skal gå gjennom powerpointene 

så forstår me ikkje teorien bak 
• Ingenting jeg kommer på nå, synes det er god variasjon i aktivitetene. 
• Flere kollokvier, men i litt mindre tall slik at en gruppeleder/lærer kan lettere få gått rundt til alle 

• vet ikke 
• Kahooz for å gå gjennom noen ting som nettopp ble snakket om 
• Nå har jo ikke det gått, men mer spennende foredrag på kveldstid og få til de turene det har vært 

snakk om. det hadde vært utrolig gøy 
• ... 
• Hvis zoom møtene fortsetter hadde det kanskje vært fint med litt mer interaktive timer. Men 

skjønner at det evt er vanskelig å få til 
• Det kunne godt vært litt færre quizer i seminaroppgavene, følte ikke helt at man lærte det man fikk 

spørsmål siden man var mest opptatt av å få nok riktige til å få godkjent. 
• Vet ikke 
• Gå gjennom et par oppgaver i boken om forelesingene som vi har hatt den uken 
• Vil prøve å sette mer fokus på sosial læring. Eksklusjon osv.. 
• Gruppe arbeid 

• jeg har ingen 
• mer grupper arbeid 
• Synes seminarene funker greit. Kanskje legge ut spørsmål til hvert tema som man kan gjøre på 

egenhånd for å lære det ordentlig (uten at det må leveres inn og vurderes) 
• Vet ikkje 
• mer aktiviteter og oppgaver man kan gjøre, som ligner tidligere eksamener o.l. 
• ingen 

• Noen fysiske modeller av det vi snakker om hadde vært intresangt og å se ting visuelt øker ofte 
forståelse. 

• vet ikke 
• Flere kreative oppgaver. I form av tankekart eller en annen fremstilling 
• Få til fysisk oppmøte for de som ønsker. Dersom Mulig 
• Vet ikke 

• Kommer ikke på noe 
• nei 
• Jeg ville foreslått flere langsvar oppgaver ettersom det er det jeg lærte mest fra. 
• seminaroppgave som ikke tar mye tid, slik at en får lest mer av pensum 
• få mer undervisning på seminarene, slik at det ikke bare er å møte opp, få litt informasjon og så gå 
• Litt bedre opplegg under seminarene, som f.eks diskutere ulike tema under seminaret og legge opp 

til mer samarbeid. 



• kollokviegrupper hadde vært en smart måte å få folk til å arbeide med. Samtidig tror jeg dersom vi 
hadde fått andre oppgaver somkan diskuteres, istedenfor å skrive langsvar og slikt, at det kunne 
gjøre at vi samarbeidet mer. 

• Ikke sikker 
• vet ikkje 
• Synes det meste har vært bra. 

• Det finnes flere digitale plattformer som tilbyr "optimal læring", som gir en enkel og strukturert 
læringsplan tilpasset evnenivå for hver enkelt elev. 

• Ingen 
• Mer oppsummering underveis for å huske hva vi har lært 
• Ingen 
• Hvis de publiserer svaret på quizene etter alle har fått godkjent, er disse fine til å pugge inn 

begreper og fenomener 
• Flere quiz 
• Mer gruppeopppgaver, evt muntlige oppgaver 
• Kanskje noe sosialt? Ble jo vanskelig med korona i år da, men jeg savnet det personlig. 

• Vet ikke 
• Jeg synes kanskje at studentene burde ha mer innvirkning på hvilke seminaroppgaver de lærer best 

av. Istedefor å være tvunget til å gjøre alle kategoriene (tankekart, quiz og langsvar), synes jeg at 

man selv bør kunne velge litt hva man vil. Det er ikke alle som lærer godt av alle metodene der, og 
jeg tenker det da kunne vært mer produktivt om man fikk velge den metoden man lærer best av 
selv. Av administrative grunner forstår jeg også at boken er eneste tillate kilde, men jeg tror det 
hadde vært bedre for studentene å lære å være kritisk til kilder. Jeg synes det til tider var 
frustrerende å ikke kunne benytte meg av noe annet enn boken, særlig når det er interessante 
konsepter ved det vi lærer som ikke blir tatt opp i boken. 

Andre utfyllende kommentarer (f.eks. forelesere, seminarledere, 

seminaroppgaver, undervisningsrom, læringsmiljø, 
studiefasiliteter/lesesal/kollokvieøyer, digital undervisning eller andre 

emnespesifikke ting du har på hjertet) [...] 
• veldig fornøyd med både forelesere og seminarledere. 

• nei 
• Har ingenting på hjertet 
• nei 
• Synes digitalt forelesning på zoom var bedre enn fra auditoriet 
• Nei 

• Synes at Berit har vært utrolig gøy å høre på. Ikke at de andre som har vært forelesere ikke har 
vært flinke, alle har vært utrolige! Vil bare trekke frem Berit, hun har gjort en knakande god jobb! 

• fornøyd. 
• Der har ikke været nogen 
• Noen få forelesere virker det som antar at alle har tatt geologi på vidergående og går fort igjennom 
• For det første er UIB håpløse på å ha orden i teknologien sin dette gjelder først og fremst 

auditorium A, der kamera er så dårlig at det er vanskelig å følge forelseningen på nett. 

• Det hadde hjulpet å forholde seg tilt færre forelesere og større grad av introduksjon av forelesere 
på forhånd. 

• Mange av foreleserne var veldig flinke og lagde gode powerpointer. noen lagde ikke gode 
powerpointer, kun masse bilder uten forklaringer og da var det vanskelig å forstå de etter 

forelesning. Ofte også vanskelig å vite hva de norske ordene på det som står i boken er, så kunne 
vært greit at foreleserne skrev de viktigste oversettelsene på powerpoint. 

• Synes seminaroppgavene formuleres dårlig. Når jeg ser over oppgaven min, tenker jeg har gjort en 

god jobb og svarer på oppgaven, så får jeg av og til tilbakemeldinger på småprik "skulle nevnt et 
eksempel fra Taiwan i 2010 her, så ikke godkjent!". Får jo nesten angst av å levere 
seminaroppgaver, begynner å tvile på mine egne evner. 

• Det har vært veldig fint å ha mentor første året, som hjelper deg og er der for deg. Da føler man 
seg mere trygg. 

• jeg og mine venner synes det er vanskelig å booke rom på matnat når vi ønsker å sitte der å jobbe 

med skolearbeid sammen 
• Nei. 
• Som ny student trenger vi bedre forståelse over kilde skriving. Dette er veldig viktig nå på 

universitets nivået. 



• vi trenger flere ledige grupperom i helgene. mange rom ligger tilgjengelig, men en kommer seg ikke 
inn med nøkkelkort, så da skjønner jeg ikke vitsen med at man kan booke 

• Har ingenting her 
• Er ikke noe som jeg kommer på 
• Nei 
• . 

• Det hadde sikkert vært fint å ha litt gruppearbeid. Det kan fremme sosialt samhold som er viktig 
når man er i første semester og i en pandemi. 

• . 
• Seminarlederne var litt uenige i hvordan ting skulle gjøres med tankekart og langsvar - det hadde 

vært fint om de var samkjørte da noen fikk andre som rettet oppgavene enn egen seminarleder 
• Nei 

• Ikke noe 
• Nei 
• Har ingen 
• Studentassistent som har retter seminaroppgaver har vært litt for streng og pirkete 

• Jeg synes faget er interessant, og flere av foreleserne er veldig gode, men å ikke ha mye fysisk 
undervisning har vært vanskelig for meg personlig. Tilbakemeldingene jeg har fått på 
seminaroppgavene har også vært veldig negativt vinklet, uten å løfte frem hva jeg har gjort riktig 

eller bra, som har blitt ganske demotiverende i lengden. 
• Langsvars oppgavene kunne ideelt sett vært satt til 700 ord i stedet for 600 ord 
• vet ikke 
• Mer informasjon om tankekart, hva er forventet, hvordan skal se ut. 
• At jeg synes det er rart å få tilbakemelding om at tankekartet ikke er godkjent bare fordi 

seminarholder ikke er fornøyd med det. Noen lærer best med tekst, andre best med bilder. I tillegg 
er det vanskelig å "bare bruke norske ord", når dere i forelesning ofte bruker engelske, fordi "det 

ikke finnes et godt ord på norsk for det". Det blir jo veldig vrient for oss. 
• Foreleserne i geov101 er utrolig flinke og inspirerende, fortsett slik. Gir meg motivasjon til å jobbe 

videre med utdanningen:) 
• Hyggelige og hjelpsomme forelesere, har bare vært litt vanskelig nå i denne tiden. 
• Jeg synes tilbakemeldingene på seminaroppgavene har vært veldig fine og konkrete slik at man kan 

forbedre oppgavene sine fra gang til gang og at man vet hva som forventes etterhvert! 

• Vet ikke 
• foreleserne kan være lit mer motiverende og variere. veldig kjedelig å følle med 
• Digital undervisning er ikke noe for meg, blir upersonlig og demotiverende. 
• Nei 
• ingen kommentar 
• ingen 
• Nei 

• Ingen utfyllande kommentarar 
• mye dårlig og ukonkret info i dette emnet, mange som sier forskjellige ting som er vanskelig å 

forholde seg til spesielt som ny som går 1. semester 
• ingen 
• Ganske fornøyd med alt. 
• studiefasiliteter/lesesal/kollokvieøyer 
• . 

• Studentene som har hatt saminar og kolokvie har vært veldig flinke 
• Litt små pulter på auditorium A Allégaten 66 

• Atle Rotvatn, konge 
 
Tankekart som seminaroppgave, tankekartene skulle bli lagd som et hjelpemiddel til meg som jeg 
kunne bruke til hjelp til å lese til eksamen, som jeg skal ta. Da lager jeg et tankekart slik jeg lærer 

best, siden det er jeg som skal lære noe av det. Ikke alle er daVinci til å tegne. Jeg følte at 
etterhvert så gjorde jeg tankekartene på en slik måte at de skulle bli godkjent, ikke at jeg skulle få 
best mulig læringsutbytte. 

• nei 
• . 
• aud 1 burde få et kamera som funker 100% 
• vi er nå tydligvis ferdig med alt pensum i faget. det hadde derfor kanskje ikke vert vits i å rushe 

gjennom pensum og heller gått litt langsommere gjennom noe fagstoff 
• Har ikke så mye mer. 



• Syns noen forelesninger er meget dyktige. Atle likte jeg veldig godt for han forklarte alt, mens noen 
andre tok at man hadde masse forkunnskaper fra før og tok det litt for gitt. Jeg ble veldig frustrert i 
de forelesningene, for da måtte jeg selv sette meg inn i det og finne ut av det på egenhånd. Dette 
gjorde at det tok mye lengre tid til å gå igjennom kapitelene. Spesielt det å knytte norske begreper 
fra engelsk er vanskelig når foreleseren sier "dette kan dere lese selv". Så jeg har mange hull med 
begreper, og det stresser meg litt. For alt kan ikke finnes på google, og alt står heller ikke forklart i 

norsk geologisk ordbok. Øystein har svært stor kunnskap om emnene sine, men føler ikke han tar 
hensyn til at noen av oss har ikke så mye kunnskap, eller har glemt store deler av emnene fra 
førsteklasse i vgs. Samtidig gikk han fort igjennom ting, men ikke forklare de godt nok til at jeg 
forstår alt. Kort oppsummert: mye informasjon, men for lite tid. En løsning på det er at han hadde 
lagt ut videosnutter av ting han ikke fikk sagt, slik at det blir lettere for oss studenter til å få tid i en 
travel hverdag. Savner også linker og ekstra materialet fra alle forelesere. Det er det "lille ekstra" 

med at de strekker seg enda lenger for oss, som hjelper oss videre og lærer best. Bjørn Grung 
(kjem110) er utrolig flink på dette, og har merket at jeg har fått et vanvittig godt læringsutbytte av 
det. 

• Føler tilbakemeldingen av de som retter kollokviegruppene er i veldig varierende grad 

• nei 
• Synes alt for det meste har vært bra. Noe av det eneste er problemene med Aud1/AudA når man 

ser forelesninger digitalt 

• Flinke forelesere som motiverer, bra. 
• Quiz-ene på seminarene hadde etter min mening alt for høyt nivå, det er greit å ha slikt nivå hvis 

de er for at vi skal øve til eksamen, men når det gjelder å måtte bestå quiz-en for å kunne gå opp 
til eksamen, så hadde quizene (selv om de var basert på forelesningene) alt for høyt nivå. 

• Atle er veldig flink til å forelese og skaper et godt engasjement i klassen. Skulle gjerne hatt flere 
forelesninger med han.  
 

Berit er veldig dyktig og kan mye, men sliter litt med å holde forelesningene like interessante.  
 
Bjørn, Jostein og William gjør en god jobb, men siden de har så få forelesninger får vi ikke skikkelig 
forhold til dem 

• Ingenting 
• Mye skryt til alle foreleserene, seminarledere og alle sammen. Forventet ikke så gode og lange 

tilbakemeldinger på seminaroppgavene. Utrolig hjelpsomt hvis de ser vi har misforstått noe, eller 
ikke firstår noe helt. Eneste er at noen er strengere enn andre, så set burde gjøres litt jevnere slik 
at folk får en lik vurdering 

• Kan ikke komme på noe. 
• Nei 
• Nei 
• Vet ikke 

• Jeg synes kanskje emnet burde oppfordre mer til kollokvier, og kanskje til og med presentasjoner 
hadde vært et godt supplement til seminaraktivitetene. 

Samlet status 

 


